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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Prowadzonych prac w ciągu ulicy Rybackiej.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w pasie drogi ulicy Rybackiej prowadzone były prace budowlane przez
operatora telefonii komórkowej, droga po wykonanych pracach nie została przywrócona do
stanu pierwotnego sprzed inwestycji. Droga na wysokości Rybacka 3b nie została utwar-
dzona, a powyżej w stronę ulicy Konstytucji 3 Maja nie zostały uprzątnięte kamienie. 

PYTANIA :
 

1. Czy została przeprowadzona kontrola stanu nawierzchni drogi przez pracownika UM po
zakończonej inwestycji?

2.  W  jaki  sposób  zostanie  zobowiązany  operator  telefonii  komórkowej  do  właściwego,
zgodnego  ze  sztuką  budowlaną  naprawienia  drogi  i  jej  uprzątnięcia  po  wykonanych
pracach?
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